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URZĄD MIASTA 
Kędzierzyn-Koźle Radny Grzegorz Mateja 

(imię i nazwisko) 

SESJA 

~~ł 24 -10- 2018 
Biuro Rady Miasta 

ul. Gf'le orza Piramowicza 

Rady Miasta Kędzierzyn Koźle 

w dniu 23.10.2018r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

L Dlaczego do dnia dzisiejszego nie zostala usunięta awaria latarni przy ulicy Kameralnej 
pomimo interpelacji z dnia 15. l 0.2018r.? 

2. Na jakiej podstawie w odpowiedzi nr aSR.0003 .50.20 18.DK, na interpelację z dnia 
15. l 0.20 18r. stwierdzono że awaria została usunięta? 

3. Dlaczego do dnia dzisiejszego nie udostępniono dokumentacji o której mowa 
w zapytaniu z dnia 27.09.2018r.? 

(podpis) 


